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Model: ECTEST155
Connection Type: NEMA TT-30P
Rating: 125V, 30A

      CAUTION!
• DO NOT use with an adapter, plug into the power supply directly.
• DO NOT use in wet conditions, ensure power supply and receptacle tester is dry.

      WARNING! 
This product can expose you to chemicals including Di(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP), which is known 
to the state of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm. For more 
information, go to www.p65Warnings.ca.gov

Plug the receptacle tester into the power supply. The indicator lights will illuminate and indicate if the power 
supply is wired correctly or if there is an issue. The LED light indicator can identify 6 di�erent wiring faults to 
avoid potential damage to your electronics.  

• If the indicator lights show “Power On / Correct”: Remove the receptacle tester, it is safe to plug your 
EV, RV, or other device into this power supply. We strongly recommend using a surge protector between 
the power supply and your device.

• If the indicator lights show a wiring issue: The power supply is not safe to use. Consult an electrician to 
diagnose and correct the issue. When the issue is corrected use the receptacle tester to recheck the 
power supply before proceeding.

• If no indicator lights illuminate: The receptacle tester is not receiving power from the power supply. 
Check that all breakers are in the ON position. If there is still no power consult an electrician to diagnose 
and correct the issue. When the issue is corrected use the receptacle tester to recheck the power supply 
before proceeding. 
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Testeur de prises 30 Amp VR et VE TT-30

Modèle : ECTEST155
Type de connexion : NEMA TT-30P
Tension nominale : 125 V, 30 A

      MISE EN GARDE!
• NE PAS utiliser avec un adaptateur. Branchez directement sur l'alimentation électrique.
• NE PAS utiliser dans des conditions humides. Assurez-vous que l'alimentation électrique et le testeur de 

prises sont secs.

       AVERTISSEMENT! 
Ce produit peut vous exposer à des produits chimiques, notamment le phtalate de di(2-éthylhexyle) 
(DEHP), qui est connu en l'État de Californie pour causer le cancer et des malformations congénitales ou 
d'autres troubles de la reproduction. Pour plus d'informations, rendez-vous sur 
www.p65Warnings.ca.gov

Branchez le testeur de prise dans l'alimentation électrique. Les voyants vont s'allumer et indiquer si 
l'alimentation est correctement câblée ou s'il y a un problème. L'indicateur lumineux LED peut identifier 6 
défauts de câblage di�érents pour éviter d'endommager vos appareils électroniques. 

• Si les voyants lumineux indiquent « Power On/Correct » : retirez le testeur de prise: vous pouvez 
brancher votre VE, VR, ou autre appareil en toute sécurité sur ce�e alimentation électrique. Nous vous 
recommandons fortement d'utiliser un parasurtenseur entre l'alimentation et votre appareil.

• Si les voyants indiquent un problème de câblage: l'alimentation électrique n'est pas sûre à utiliser. 
Consultez un électricien pour diagnostiquer et corriger le problème. Lorsque le problème est corrigé, 
utilisez le testeur de prise pour revérifier l'alimentation avant de continuer.

• Si aucun voyant ne s'allume:  le testeur de prises n'est pas alimenté par le bloc d'alimentation. Vérifiez 
que tous les disjoncteurs sont en position ON. S'il n'y a toujours pas de courant, consultez un électricien 
pour diagnostiquer et corriger le problème. Lorsque le problème est corrigé, utilisez le testeur de prise 
pour revérifier l'alimentation avant de continuer.

ECTEST155_Manual_ENFR_2022-11-04
www.energizergenerators.com

Service à la clientèle
En ligne : www.energizergenerators.com
Courriel : support@energizergenerators.com
Numéro gratuit : 1-877-528-3772

©2022 Energizer. Energizer, Energizer Bunny design and certain graphic designs are trademarks of 
Energizer Brands, LLC and related subsidiaries and are used under license by Midland Power, Inc.

3126867


